

# Cuti: Lebih ramai pelajar kunjungi perpustakaan

KUALA LUMPUR, Jumaat — Bilangan pelajar yang mengunjungi perpustakaan meningkat antara 25 dan 30 peratus sejak musim cuti penggal ketiga bulan lalu.

Dua perpustakaan di Bandaraya mencatat bilangan pembaca yang menggalakkan, Pustaka Bimbingan Kanak-Kanak di Jalan Pekeliling dan Perpustakaan Bergerak Kawasan Zon Dua di bawah Perpustakaan Perbadanan Negeri Selangor.

Pegawai Perpustakaan Bimbingan Kanak-Kanak, Cik Alimah Salam memberitahu, sejak Januari hingga Oktober, 30,000 kanak-kanak meminjam buku dari pustakanya.

"Jumlah ini termasuk peminjam berdaftar menerusi pustaka dan perpustakaan bergerak yang berkhidmat di beberapa tempat seminggu sekali," katanya.

Menurut Cik Alimah sepanjang tahun ini saja, lebih 1,000 kanak-kanak mendaftar menjadi ahli.

Sejak ditubuhkan tahun 1977, Pustaka Bimbingan Kanak-Kanak berjaya menanamkan sikap gemar membaca di kalangan kanak-kanak.

Pustaka itu, yang diasaskan oleh isteri bekas Perdana Menteri, Toh Puan Suhailah, mempunyai cawangan di Taman Tun Dr Ismail dan berfungsi menyediakan bahan bacaan khusus untuk kanak-kanak 10 tahun ke bawah.

Sehingga kini, 23,000 buku cerita dalam bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia ada di pustaka ini.

Kebanyakan buku dibeli mengikut selera dan kehendak pembaca, di samping membawa unsur-unsur pendidikan.

Pihak pustaka ada membuat kajian untuk menentukan jenis-jenis buku yang digemari oleh kanak-kanak.

"Untuk mendapat maklumat itu, kami sering berhubung dengan kanak-kanak dan ibu-bapa mereka," katanya.

Tambahnya, dari kajian itu didapati ramai dari mereka suka membaca buku-buku berbentuk cereka dan berunsur pengembaraan.

"Buku-buku seperti ini banyak dipinjam terutama di musim cuti," jelasnya.

Pihaknya sentiasa mencari jalan untuk menambah bilangan pengunjung, terutama pada musim cuti sekolah.

Di samping program harian biasa, perpustakaan itu juga mengadakan program khas masa cuti untuk menarik lebih ramai kanak-kanak.

"Antara yang pernah dibuat ialah mengadakan pameran buku, mini sukan, pertandingan melukis, mengarang dan berbagai pertandingan permainan tradisional.

"Tetapi pada cuti penggal ini kami tidak mengadakan pameran buku, sebaliknya mengadakan pertunjukan boneka dan wayang gambar," katanya.

Di samping perpustakaan bergerak ke kawasan rumah pangsa, Pustaka Bimbingan juga membuat kunjungan ke beberapa sekolah dalam masa cuti.

Antara sekolah-sekolah yang dilawati ialah Sekolah Rendah Kebangsaan Kampung Batu, Jalan Ipoh dan Sekolah Rendah La Salle, Jinjang.